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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
PNS #3
2021-12-10, 17:54
å Klassrum i E-huset, Stockholm

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Läsårets första PNS-möte öppnas av Vice Ordförande Andrea Horsma kloc-
kan 17:54.

1.2 Val av mötesordförande

Vice Ordförande Andrea Horsma nominerar sig själv till mötesordförande.

Mötet väljer Andrea Horsma till mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

Andrea Horsma nominerar sittande Sekreterare David Nissolle till mötessek-
reterare. David godtar nomineringen.

Mötet väljer David Nissolle till mötessekretare

Justeras:

Nathalie Wehlin

1 Justeras:

Daniel Karlström
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1.4 Närvaro

Nathalie Wehlin
Andrea Horsma
Daniel Karlström
David Nissolle
Johanna Jacobsson
Julia Osswald
Desirée Sundberg
Wilma Selander
Emelia Holst
Fredrik Carlberg
Ellinor Junås
Yrsa Rós Þórisdóttir
You Gustafsson
Cay Lindberg
Marcus Larsson
Ehlias Gonzalez

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix
Klubbmästare
Studienämndsordförande
Valnämndsordförande
Idrottsnämndsordförande
Vice Idrottsnämndsordförande
Nästkommande Idrottsnämndsordförande
Mulle Meck
Medteks ansvariga för lokal

1.5 Adjungeringar

Cay Lindberg har ännu inte klivit på sin post så det råder lite oklarhet
gällande hur mycket hon får yttra sig på mötet. För säkerhets skull så yrkar
Andrea på att adjungera alla närvarande sektionsmedlemmar med närvaro-
samt yttranderätt. Mötet godkänner detta.

1.6 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.7 Val av justeringspersoner och justeringsdatum

Nathalie Wehlin och Daniel Karlström ställer upp som justeringspersoner.

Mötet väljer Nathalie Wehlin och Daniel Karlström till justeringspersoner

Mötet beslutar att sätta justeringsdatumet till julafton den 24 december.

Mötet fastslår 24 december som justeringsdatum

2 Föregående protokoll

På föregående mötet diskuterades teambuilding som nu har genomförts med
bravur. Vice Ordförande Andrea Horsma berättade om verksamhetsberät-
telse som ska fyllas i efter verksamhetsåret och det exceldokument som nu

Justeras:

Nathalie Wehlin

2 Justeras:

Daniel Karlström
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har sammanställs där man kan fylla i genomgående vad som händer under
årets gång. Andrea berättade också om uppföljningssamtal som eventuellt
skall hållas efter tentorna och vid avgång från posten. Mötet hade sedan en
workshop om internationalisering. Kommunikationsansvarig Johanna talade
om instagram takeover.

3 Informations- och diskussionspunkter

3.1 PNS informerar

Styrelsen har startat en bössa i musikhjälpen, Andrea uppmuntrar alla att
skippa en kaffe och skicka in en liten peng istället.

Ordförande Nathalie berättar att vår INA1 har beslutat sig för att hoppa av
sin post vilket blir ett problem men som ska diskuteras ytterliggare senare i
mötet.

Idrottsnämndsordförande Yrsa Rós Þórisdóttir säger att hon och Vice id-
rottsnämndsordförande You Gustafsson ska skicka en beställning på matchtrö-
jor som det sista de gör på posten.

Mulle Meck Marcus Larsson berättar att folk har kört sektionsbilen utan att
skriva på det PM som krävs. Detta har inte skett tidigare så man beslutade
sig för att utdela en tidsbestämd ”ban” till dessa missdådare. Nu har man i
varje fall sett över PMet och konstaterat att vissa saker är lite luddigt for-
mulerade och man har gjort ett beslut att skriva om det.

Fredrik Carlberg från Studienämnden håller på att planera en inspirations-
föreläsning med lite andra sektioner som kommer att ske i P3 eller P4.

You Gustafsson berättar att JML-gruppen har fått en ny undergrupp som
har rivstartat ett HBTQ+ projekt som de vill få ihop till P4, förhoppingen
är att detta blir ett ganska stort projekt. Känner man sig intresserad i det
är det bara att hojta till.

Ella Villför berättar att Källargillet håller på med merch och har fastnat lite
på t-shirt motiv så om man har lite roliga idéer kan man ju skicka in det.
Johanna frågar om det blir några tygkassar och Ella säger att det har kom-
mit in som förslag men att fokus ligger på t-shirts och hoodies för tillfället.
Yrsa frågar om det kommer vara gemensam merch för både Elektro och Med-
Tek eller separat. De större plaggen kommer att vara separat för sektionerna.

1Internationellt Ansvarig

Justeras:

Nathalie Wehlin

3 Justeras:

Daniel Karlström
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3.2 Överlämningsdokument och verksamhetsberättelse

Andrea Horsma säger att detta är mest aktuellt för de som går av sin post
nu i december, nämligen att börja tänka på överlämningen. Det finns mallar
för överlämningsdokument i den gemensamma dropboxen. Hon uppmuntrar
också alla att börja skriva på verksamhetsberättelsen redan nu stället för att
vänta till våren när alla andra skriver sin. Nathalie Wehlin tillägger att de
som blivit klara med mycket av sitt jobb borde försöka skriva ner så mycket
som möjligt av det nu.

3.3 Uppföljningsmöten

Andrea berättar att hon egentligen ville ha uppföljningsmöten med alla i
PNS men att livet kom emellan och att hon åkte på mottagningssjukan. Hon
tycker inte att det passar att klämma in möten nu utan att det är bättre att
sikta på att ha dem efter jul.

3.4 PNS-pub

Det diskuterades från början att ha en slags nämndpub strax efter mottag-
ningen men det gick inte riktigt att få till. Sedan funderade man på P3 men
då är det väldigt mycket inbokat där redan så kommer mötet fram till att
slå ihop nämndpuben med valpuben som redan är inplanerad. Då får alltså
alla som har en post visa upp sig lite och svara på frågor.

3.5 Evenemang för internationella

Vice Ordförande Andrea delger de sorgliga nyheterna att sektionens INA
har hoppat av. Mötet diskuterar lite möjliga evenemang som nämnderna kan
hålla i för som understöd för den internationella verksamheten på sektionen.

4 Workshop - JML

Denna workshop hålls tillsammans med JML-gruppen. Ordförande Nathalie
tar ordet då JML-ansvarig inte är närvarande för tillfället. Workshopen hand-
lar om mångfald och inkluderande och består av en individuell enkät och
gemensam diskussion. Detta handlar om mångfald och inkluderande. Indivi-
duell uppgift först och sedan sker en gemensam diskussion. Enkäten handlar
om hur könsfördelningen ser ut inom respektive nämnd. Många nämnder
ligger på stabila 50/50.

5 Övriga frågor

Källarmästare Ella Villför informerar att Källargillet kommer att rensa bland
de som har tillgång till funq i december eller januari.

Justeras:

Nathalie Wehlin

4 Justeras:

Daniel Karlström
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6 Publicering

Samtliga närvarande godkänner att protokollet publiceras i sin helhet.

7 Nästkommande möte

Andrea tänker att nästkommande möte borde infalla någon gång i P3 och
att man då kan käka lite pizza och möjligtvis tar en öl efteråt. Det blir ju
sista PNS-mötet!

8 Mötets högtidliga avslutning

Vice Ordförande Andrea Horsma stänger mötet klockan 19:52

Vid protokollet Justeras

David Nissolle
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Andrea Horsma
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Nathalie Wehlin

5 Justeras:

Daniel Karlström
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